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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Mi okozta azt a késlekedést, amelynek következtében nem sikerült a
korábban Molnár miniszter úr által prognosztizált időpontban
megkezdeni a kivitelezést az 5215 sz . útszakaszon?” címmel a Házszabály
91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Hónig Péter
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az idei évben már több ízben fordultam a közlekedési tárca vezet őjéhez a
Fülöpházát Kerekegyházával összekötő 5215 sz. útszakasz tervezett felújítása
kapcsán.

A „Mikorra várható a Fülöpházát Kerekegyházával összekötő 5215 jelű
útszakasz felújításának megkezdése?” c., 2009 . február 5-én benyújtott K/8718 .
sz. írásbeli kérdésemre adott válaszában Dr . Molnár Csaba akkori közlekedési ,
hírközlési és energiaügyi miniszter a következőkről tájékoztatott. „Az ütemterv
szerint az építési engedélyezési és a kivitelez ő kiválasztására vonatkozó
versenyeztetési eljárás ezév június végéig befejeződik. Sikeres pályázat esetén a
kivitelezés még a nyáron megkezdődhet. ”

Tekintettel arra, hogy Miniszter úr ígéretét nem követték tettek, 2009 .
július 29-én újabb írásbeli kérdést intéztem a közlekedési, hírközlési és
energiaügyi miniszterhez „Mikor kezdődhetnek el a Fülöpházát
Kerekegyházával összekötő 5215 jelű útszakasz felújítási munkálatai?” címmel .
A K/10201 . sz. kérdésemre Miniszter úr az alábbi tájékoztatást adta . „ A
burkolat-felújítás által érintett idegen területek kisajátítása jelenleg folyamatba n

van. A kivitelezővel történő szerződéskötésre ( . . .) szeptember közepén kerülhet



sor. Ezt követően megkezdődhetnek a kivitelezési munkálatok, amelyeknek a
befejezése ezév novemberben várható . "

A fentiek alapján kérdezem Miniszter urat :

Mi okozta azt a késlekedést, amelynek következtében nem sikerült a
korábban Molnár miniszter úr által prognosztizált id őpontban megkezdeni
a kivitelezést az 5215 sz . útszakaszon?
Milyen stádiumban van a burkolat-felújítás által érintett területek
kisajátítása?
Sor került-e már a kivitelezővel történő szerződéskötésre?
Mikor kezdődnek meg az érdemi munkálatok az említett útszakaszon ?
Mikorra várható a tervezett munkálatok befejezésére?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009. október 21 .

Balogh József
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